浙江大学文科领军人才Leading Professor of Humanities and Social Science ZJU
-------------------------------------------

浙江大学文科领军人才候选人
推荐表
Application Form for Leading Professor of Humanities and Social Science
Zhejiang University
	候选人姓名Name
	

	学科岗位名称
Area of Specialty
	

	研究方向
Area of Research
	

	推荐院（系）/单位
College/School/Department/Institute
	

	填表日期Date
	


浙 江 大 学
Zhejiang University

填  写  说  明
Instructions
1.本表第1项至第8项由候选人本人填写，院（系）/单位负责审核，或由被推荐人所在院（系）/单位直接填写；第9项由推荐院（系）/单位填写,院（系）/单位需审核申报材料的真实性、有效性并提交审核单。
Sections 1-8 of this application form should be completed by the applicant, and then reviewed by recommending college or department or institute. And section 9-11 should be completed by the college, department or institute, the college or department or institute should verify the authenticity and validity of the basic information, major academic achievements and supporting materials of the applicant and submit the review sheet .

2.本表内有关栏目填写不下的，可另附页。
Additional pages can be attached if the provided space is not enough.

3.随表提供三封及以上同行专家推荐信（海外应聘者，须有两封及以上海外同行专家推荐信），推荐人应是本领域知名专家。
At least three letters of recommendation should be attached to this form (An overseas applicant should provide at least two letters of recommendation from overseas experts). The referees should be renowned experts in the research area of the applicant.

4.请提供附件材料，主要包括：
The following supporting materials are needed:
① 学历学位证书复印件、身份证或护照复印件；
Copies of certification of the applicant’s education background and degrees, the copy of ID card or passport;

② 推荐表中列举的所有科研项目及获奖情况的证明复印件；
Copies of all research projects, honors and awards, patents;
③ 5篇重要代表性论著的全文；
Copies of five representative full-length papers；
④ 候选人现任职证明以及在国内外担任的其他重要学术职务的证明；
Certification of the current employment and other important academic position;

⑤ 在国际学术会议上担任职务的证明以及作大会报告、特邀报告的邀请信或通知复印件；
Copies of international conference invitation or notification;
⑥ 其它重要的证明材料。
Other important supporting materials.
其它说明：
 More information:

经批准后，留学回国人员，到浙江大学报到工作时，还需提供中国驻外使（领）馆开具的《留学回国人员证明》原件、学位证书原件及任职单位出具的海外工作结束证明。在海外取得的学位还需通过国家教育部留学服务中心学历、学位认证证明，认证程序及所需要材料请查看浙江海外人才网（http://www.zjhwrc.com/）
Once the application is approved, an overseas applicant should provide his/her original degree certificates, certification of the termination of his/her employment overseas and "Overseas Returnees Certificate" by Education Section of the Chinese Embassies or Consulate upon registration at ZJU. All degrees acquired overseas should be certified by the Chinese Service Center for Scholarly Exchange, Ministry of Education (MOE), China. For further information, please refer to http://www.zjhwrc.com/
	1 简表General Information

	姓  名
Name
	
	性 别Gender
	 
	国 籍Nationality
	
	出生
年月Date of Birth
	
	照片
Photo

	最后学历
Highest Degree
	   年  月毕业于（学校/专业）        
Graduated  in          (mm/yy)                 
Majoring in                 
	学位
Degree
	
	

	现任职单位Current Employer
Current Employer
Current Employer
Current Employer
Current Employer
Current Employer

	 
	

	现任专业技术职务及任职时间
Academic Title and Employment Period
	 
	现任职
时间
Starting Time

	
	健康状况
Health
	

	从事专业关键词
Area of Specialty
	

	重要学术兼职
Part-time Academic Positions
	

	个人简历（自大学开始至申报时连续不间断填写，如出现不连续情况请说明）
Education and Working Experience

(starting from undergraduate till now, if any discontinuity occurs please explain)
	学习经历：（起止年月，毕业院校，专业，学位；采用倒叙方式填写）
Education Experience (date, university or institute, major, degree; starting from the latest)


	
	工作经历：（起止年月，所在国家，工作单位，所任职务；采用倒叙方式填写）
Working Experience (date, country, employer, title; starting from the latest)


	近五年主要学术成就简介（限300字）
Achievements in the recent five years

(maximum 300 words)
	



 “近五年”起算日期为申报当年之前五年的1月1日。如当年为2016年，则起算日期为2021年1月1日。本表中所有“近五年”均按此解释。The latest five years herein covers the period from Jan.1st of the fifth year before the year of application to the present. For example, for an application in 2016, the starting date of the past five years is Jan.1st,2021All “past five years” in this form refers to the same period.)
	2 候选人主要学术贡献、重要创新成果及其科学价值或社会经济意义（不超过3000字）
 Academic Achievements, Major Contributions, Innovative and Scientific Values or Social and Economic Significances (no more than 3000 words)

	

	3 候选人主要学术业绩（重点填写近五年取得的学术业绩）Achievement of the Recent Five Years

	3.1代表性论文、著作情况（15篇以内）Representative Papers and Books (no more than 15 items)
论文：请按重要性顺序填写所有作者姓名（候选人名字加粗，通讯作者标注*号）、论文题目，期刊名称，发表年月，卷期号，起止页码
著作：请按重要性顺序填写所有作者姓名（候选人名字加粗），书名，出版地，出版社，出版年月，个人字数/总字数
Papers: name of all authors in order of contribution (name of application in bold face, name of corresponding author marked with *), title of the paper, journal title, date of publication (mm/yy), volume number, issue number, starting and ending page 

Books: name of all authors in order of contribution (name of application in bold face), title of the book, location and name of the publisher, date of publication (mm/yy), number of words written by the applicant and total word count.



	

	3.2研究项目情况 Research Projects

	项目名称，项目性质及来源，项目经费， 起始年月- 终止年月，项目参与人员（候选人名字加粗），候选人的角色和任务
Please specify the name, type and funding body of the project, total amount and the share of the applicant, duration, all participants (name of application in boldface), and the role of the applicant




	3.3获得的代表性奖励或成果Honors and Awards

	获奖人员（候选人名字加粗），获奖项目名称，奖励名称及等级，授奖单位，获奖年月
All participants (name of application in boldface), name of honor or award, title, level of award, organization, date(mm/yy)



	3.4担任国际学术会议重要职务及在国际学术会议作大会报告、特邀报告情况Part-time Academic Positions and Information about International Conferences 

	

	3.5其他获奖及荣誉称号情况Other Important Awards and Honors

	

	4 教学与人才培养情况（重点填写近五年情况）Teaching and Talent Cultivation in the Recent Five Years

	4.1主要授课情况Courses

	授课课程名称，授课对象，授课时数，授课年度
Please specify the name of courses, the type of students, class hours and academic years.


	4.2培养研究生情况Supervision of Graduate Students

	

	5 候选人拟开展研究工作的重要意义、工作思路和预期目标（不超过3000字）Significance of the Research, Work Plans and Research Goals during Term of Employment (no more than 3000 words)

	（主要填写：对履行本学科文科领军人才岗位职责的工作思路；受聘后拟从事的研究方向及其社会经济意义；对团队建设、学科发展的预期目标等）
Please specify work plans, research fields, scientific research value or socio-economic significance of research and working goals for innovative team building and disciplinary development.



	6 候选人对工作条件的要求Requests for Working Conditions

	（如科研启动经费、办公与实验用房等方面的要求）
Start-up funds, office and lab space, etc.


	7 候选人对“法轮功”等邪教组织的看法与认识The Applicant’s View on ''Falun Gong '' and Other Religious Cults

	

	8 候选人承诺Commitment

	本人确认Hereby I confirm that：
所填报内容及所附材料客观真实，所从事的学术研究符合学术道德规范。无犯罪记录，无不良诚信记录。
All the information and materials attached to this form are authentic and accurate, and all my researches and other academic activities are in line with the code of ethics for academic practice. I have no criminal record or bad credit record.

本人承诺：Hereby I declare that：
1、遵守中华人民共和国法律法规及浙江大学的各项规章制度，认同并践行浙江大学校训、共同价值观及浙江大学精神。
I will observe the laws and regulations of P.R. China, abide by various regulations and rules of Zhejiang University, identify and practice the motto, values and spirits of Zhejiang University.
2、坚决抵制“法轮功”等邪教组织，严格遵守教育与宗教相分离和不得在校园传教的规定，不宣教，不传教。
I will resolutely resist the "Falun Gong" and other religious cults. I will strictly separate education and religion, and will not preach in campus according to relevant regulations and provisions.
3、职位申请通过后六个月内全职到岗工作；聘期内所取得的教学、科研成果之归属权属于浙江大学。
I will register within six months if my application is approved. The achievements of my teaching and research during the employment period belong to Zhejiang University.

                            候选人签字：Your Signature：
                                    年    月    日Date：


专家推荐意见（活页）Recommendation(leaflet)
	推荐者姓名（Name of referee）：         
职    务（Title of referee）                  工作单位（Employer）：： 

联系电话（Telephone Number）：                  电子邮箱（Email）：
推荐意见（Comments）：
                                            推荐者签名：Signature：
                                              年   月   日Date：


	9 院（系）/单位评价推荐意见及建议工作条件Comments, Working Conditions to be Provided by the College/School/Department/Institute

	9.1院（系）/单位专门小组对候选人的建议报告

	专门小组名单
Committee

Members
	姓名
Name
	院（系）内所在单位
Employer
	职务
Academic Title

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	（1）对候选人背景情况的了解
Knowledge of the Applicant 

（2）设岗学科领域的基本情况Description of target discipline
（主要填写院（系）/单位在设置该学科领域和具体研究方向上的学科建设情况、近年来取得的重要科研成果及现有人员情况等）Please specify disciplinary construction, innovative platform, key scientific research bases construction, scientific achievements in recent years, labs, equipments and staff of target discipline.
（3）综合评价报告Overall Comments
（包括职业道德表现、教学科研能力、标志性学术成就、在研究领域中地位、未来发展潜力以及对我校相关学科发展的作用等）Comments on the academic ethics, teaching and research ability, academic achievement, potential and contribution of the applicant to the university in the relevant research field
                                   组长签名Signature：
                                                           年    月   日Date


	9.2根据实际需要，聘请校内外专家的意见与建议
Comments of the External Expert Committee (if needed)

	聘请专家名单
Expert
	姓名 
Name
	工作单位
Employer
	职务
Academic Title

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	意见与建议：
Comments


	9.3院（系）/单位党委政审意见（包括政治思想表现、有否参加“法轮功”活动等）
Political Examination by the Party Committee of the College/School/Department/Institute (including political inclination, whether affiliated to Falungong and/or other evil cults or not)

	                        院（系）/单位党委书记签名 Signature：：
                                     盖  章Seal：
                                          年    月    日Date:

	9.4院（系）/单位学术委员会推荐意见及建议工作条件Comments of Academic Committee of the College/School/Department/Institute

	总人数 Total
	参加人数 Attending
	表决结果Vote

	
	
	同意 For
	
	不同意 Against
	
	弃权 Abstention
	

	（1）推荐意见Comments：
(2)院（系）/单位准备为候选人提供的条件：（包括研究生招生名额及办公条件等）
Working Conditions ( including graduate supervision, office and lab)


	建议年度薪酬： 
Suggested annual remuneration 

建议科研启动经费：
Suggested start-up research fund
	主任签名 Signature：
盖章Seal：
年  月  日Date


	10 学校文科领军人才引进工作小组评审意见

	总人数
Total
	参加人数
Attending
	表决结果Vote

	
	
	同意
For
	
	不同意
Against
	
	弃权
Abstention
	

	

	负责人签名 Signature：
    年  月  日Date


附：个人有关信息Personal Information
	姓名全称Full Name
	

	所属党派
Party affiliation
	

	民族Nationality
	

	出生地
Place of Birth
	

	通讯地址
Postal Address
	

	邮政编码
Post Code
	

	单位电话
Office Tel
	

	家庭电话
Home Tel
	

	手机电话
Mobile Phone
	

	传真电话
Fax
	

	电子邮件
E-mail
	

	个人主页
Homepage
	

	证件类型
Type of ID
	

	证件号码
ID Number
	

	婚姻状况
Marital Status
	

	家庭成员信息（关系、姓名、年龄、国籍、单位及职务）
Family Members (Name, Age, Nationality, Employer and Position)
	

	备注
Remark

	


      浙江大学文科领军人才候选人推荐表审核单
Review Sheet of Application Form for Leading Professor of Humanities and Social Science at Zhejiang University
本人已对《浙江大学文科领军人才候选人推荐表》中申请人简表、主要学术成就、申报附件材料等内容进行真实性、有效性审核。审核结果为                 。  
   I hereby have verified the authenticity and validity of the basic information, major academic achievements and supporting materials of the applicant in the “Application Form for Leading Professor of Humanities and Social Science
at Zhejiang University”. The result is _____________________.

审核人签名Signature： 

院系审核盖章Seal：
年    月    日Date：






